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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/22 
 z XXXVI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie  

z dnia 26 stycznia 2022r. 
od godz. 11:05 do godz. 12:15 

 
                                                Proponowany porządek obrad 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał: 

 
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      

2021- 2038,  
2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r.,  
3) w sprawie przekazania organowi regulacyjnemu do zaopiniowania projektu zmian 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
4) w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Zalewo na lata 2022 – 2026, 
5) w sprawie powierzenia zadań własnych Gminy Zalewo Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Zalewie, 
6) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 
7) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, 
8) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Zalewo. 
 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.           

 
Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady XXXVI nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Krzysztof Gawryś 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie.  
 
Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś stwierdził, że na sali znajduje się 8 radnych, co 
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 1). Poprosił o poprawienie w porządku obrad daty wskazanej w projekcie 
uchwały nr 1 z 2021- 2038 na 2022-2039 i projekcie nr 2 z 2021 na 2022. Następnie 
Wiceprzewodniczący oddał głos Burmistrzowi Zalewa. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że wniósł o zwołanie sesji w związku z potrzebą 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy (wprowadzenie do budżetu kwot związanych z realizacją 
Programu Cyfrowa Gmina oraz realizacją Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa- 
Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN- Północ). Ponadto w porządku obrad zaproponowano 
uchwały wynikające z bieżącej pracy Urzędu.    
 
O godzinie 11:08 na sesję przybyła Radna Dorota Obszańska. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie porządek obrad ze 
zmianami.  
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 
 
 



Przyjęty porządek obrad. 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał: 

 
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      

2022- 2039, 
2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2022r., 
3) w sprawie przekazania organowi regulacyjnemu do zaopiniowania projektu zmian 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
4) w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Zalewo na lata 2022 – 2026, 
5) w sprawie powierzenia zadań własnych Gminy Zalewo Zakładowi Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o.o. w Zalewie, 
6) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 
7) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, 
8) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Zalewo. 
 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.           

 
Ad. 3. Dyskusja i głosowanie nad następującym projektem uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 
 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      
2022- 2039. 

 
Skarbnik dodała, że zmiana w WPF dotyczy zadania związanego z rozbudową oświetlenia 
drogowego (72.000 zł). Następnie odczytała projekt uchwały 
 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2022r. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński i Skarbnik Gminy Alina Błażewicz omówili proponowane zmiany 
w projekcie budżetu i udzielili wyjaśnień.  
 
Na prośbę Burmistrza Zalewa Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego Anna Grzeszczak omówiła 
założenia projektu, na realizację którego pozyskano środki w ramach Programu Cyfrowa Gmina. 
 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały nr 1. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały nr 2. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. Mirosław Stańczyk odczytał projekt uchwały 
 



3) w sprawie przekazania organowi regulacyjnemu do zaopiniowania projektu 
zmian regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
 

i omówił proponowane zmiany. 
 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

4) w sprawie zatwierdzenia Wieloletniego Programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Zalewo na lata 2022 – 2026. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz omówił 
proponowane zapisy projektu uchwały.  
 
Radny Alfred Truszkowski zapytał, skąd się wziął w Wieloletnim Programie Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem w tabeli nr 2, wzrost mieszkań komunalnych. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński przypomniał, że Gmina planuje wybudować budynek komunalny, 
w którym znajdą się 24 mieszkania. Program uwzględnia ten plan. 
 
W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
  

5) w sprawie powierzenia zadań własnych Gminy Zalewo Zakładowi Gospodarki 
Komunalnej Sp. z o.o. w Zalewie. 

 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński zauważył, że w § 2 po słowie „powierzonych” widnieje 
niepotrzebny przecinek. Poprosił o jego usunięcie. 
 
Radna Wioletta Żołądkiewicz zapytała, dlaczego w § 1 pkt 7) wskazuje się, że konserwacja 
urządzeń rekreacyjno – sportowych dotyczy tylko placów zabaw i boisk wiejskich, skoro ZGK dba 
również o tereny rekreacyjne w mieście. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że w zakresie zleconych zadań nic się nie zmienia. 
Zaproponował wykreślić słowo „wiejskich”. 
 
W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod 
głosowanie projekt uchwały z zaproponowanymi zmianami. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały 



 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

6) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
 
Radny Alfred Truszkowski zapytał, które drogi mają otrzymać kategorię dróg gminnych. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że 
projekt uchwały dotyczy dwóch dróg wewnętrznych (droga w Gajdach i droga Rąbity- Zatyki), które 
po podjęciu uchwały staną się drogami publicznymi. Wyjaśnił, że program, z którego pozyskano 
środki na remont drogi Rąbity- Zatyki, zakładał podniesienie jej standardu. Dodał, że zgodnie  
z przepisami wcześniej zasięgnięto opinii Zarządu Powiatu w tej kwestii. Opinia jest pozytywna.  
 
W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

7) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz dodał, że projekt 
uchwały zakłada zaktualizowanie stawek i dostosowania uchwały do zaleceń prokuratury, która 
uchwałę badała.  
 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odczytał projekt 
uchwały 
 

8) w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 
zasobu Gminy Zalewo. 

 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz dodał, że uchwała 
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Zalewo, była już podejmowana, ale Rozstrzygnięciem Nadzorczym Wojewody została 
unieważniona. Projekt uchwały został poprawiony i uwzględnia uwagi wykazane  
w Rozstrzygnięciu.  
 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od 
głosu.  
 
 
 



 
Ad. 4. Sprawy różne. 
 
Radna Teresa Jakubiec zgłosiła, że w Witoszewie, w okolicach sklepu, awarii uległa lampa. 
Ponadto uszkodzeniu uległo ogrodzenie przy oczku wodnym w Witoszewie. 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że 
postara się rozwiązać problemy związane z powyższymi zgłoszeniami. 
 
Radna Dorota Obszańska zgłosiła, że naprawy wymaga most pomiędzy Mozgowem a Karnitami 
(dziura w moście). 
 
Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym Rafał Konicz odpowiedział, że 
stan mostu sprawdzono i nie zagraża on bezpieczeństwu. Na wiosnę planowane jest naprawienie 
nawierzchni oraz uzupełnienie oznakowania szlaku wodnego, który znajduje się pod mostem. 
 
Radna Dorota Obszańska zapytała, na co ma zostać przeznaczona nagroda finansowa, którą 
Gmina Zalewo otrzymała w związku z wysokim poziomem szczepień przeciwko COVID.  
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński odpowiedział, że Gmina nagrodę za dynamikę szczepień 
otrzymała dzięki aktywności mieszkańców, którzy zechcieli poddać się szczepieniom. Nagroda 
zostanie przeznaczona na inwestycje służące mieszkańcom.    
 
Radna Dorota Obszańska stwierdziła, że na otrzymanie nagrody złożyła się również praca 
Pracowników Służby Zdrowia z Przychodni, a Pracownikom tym, nikt nie złożył podziękowań.  
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński odpowiedział, że podziękowania dla wszystkich, którzy przyczynili 
się do uzyskania nagrody (również pracowników Przychodni), zostały umieszczone na stronie 
internetowej Gminy Zalewo.  
 
Radna Dorota Obszańska powiedziała, że sprawdzi, czy są na stronie podziękowania dla 
Pracowników Przychodni.  
 
Radny Krzysztof Truszkowski zgłosił, że na przystanku autobusowym w Dobrzykach został 
zerwany dach. 
 
Radny Dariusz Nidzgorski nawiązując do wypowiedzi Radnej Doroty Obszańskiej zaproponował, 
aby na Sesję zaprosić kierownictwo NZOZ „Zdrowie” w Zalewie i w podziękowaniu za włączenie  
w szczepienia przeciw COVID, wręczyć im kwiaty. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powtórzył, że podziękowania dla wszystkich, którzy włączyli się 
w akcję szczepień przeciwko COVID-19 i przyczynili się do uzyskania nagrody przez Gminę, 
zostały umieszczone na stronie internetowej Gminy Zalewo. Zauważył, że największą zasługę mają 
sami mieszkańcy, którzy zechcieli poddać się szczepieniom.  
 
Ad. 5. Zamknięcie obrad. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Gawryś zamknął  
XXXVI nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  
 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
               /-/ Krzysztof Gawryś 

 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                                                 
Ewa Warcaba- Cympel 


